



薛馮鄺岑律師行
SIT, FUNG, KWONG & SHUM
Solicitors, Notaries, Agents for Trademarks & Patents

聲明

劉鑾雄先生辦公室於今日收到傳媒就劉先生所採取之法律行動而提出的查詢。本行根據劉先生指示作出以下聲明：

1. 本行已於今天代表劉先生向香港高等法院作出申請，尋求司法覆核申請的許可（「該項申請」）。該項申請的副本已送交予律政司司長（代表香港特區政府）。
2. 該項申請與《2019年逃犯及刑事事宜相互法律協助法例（修訂）條例草案》有關。

日期：2019年4月1日

薛馮鄺岑律師行

Statement

Mr Joseph Lau's office has received media enquiries today regarding the legal action taken out by him. We have received Mr Lau's instructions to make the following statement:-

1. On behalf of Mr Lau, we have today issued an application in the High Court of Hong Kong for leave to apply for Judicial Review (the "Application"). A copy of the Application has been delivered to the Secretary for Justice on behalf of the Government of the HKSAR.
2. The Application is in respect of the Fugitive Offenders and Mutual Legal Assistance in Criminal Matters Legislation (Amendment) Bill 2019.

Dated 1 April 2019

SIT, FUNG, KWONG & SHUM